

Ossiacher See Halle

Ossiacher See ice rink

A Steindorf am Ossiacher See

HASLINGER STAHLBAU errichtet Sportanlagen für Weltmeisterschaften und Weltrekorde. HASLINGER STAHLBAU realisiert europaweit Sport- und Schihallen für den Indoor-Sport, Tribünenanlagen für Reit- und Fußballstadien sowie Dachkonstruktionen für Outdoor-Anlagen.

HASLINGER STAHLBAU erects sports facilities for world championships and world records. HASLINGER STAHLBAU constructs sport and ski centres for indoor sport, grandstands for equestrian and football stadiums as well as roof constructions for all types of outdoor facilities all over Europe.

KEYFACTS

STAHLGEWICHT /
STEEL WEIGHT 100 t

LÄNGE /
LENGTH 60 m

SPANNWEITE /
SPAN 37,5 m





Ossiacher See Halle

Die von Prof. Günther Domenig geplante Halle fügt sich optimal in die Landschaft ein und ist der zentrale Punkt der Indoor-Aktivitäten rund um den Ossiacher See.

Die Halle hat eine Gesamtlänge von 45 m, die gebogenen Fachwerkbinder wurden per Bahn auf kurzem Weg an die Bau-stelle geliefert. Durch die genaue Vorplanung in der Fertigung reduzierte sich die Montagezeit der Stahlkonstruktion vor Ort auf wenige Tage.

The hall, which was designed by Prof. Günther Domenig, blends optimally into the landscape and is the central point for indoor activities around Lake Ossiacher See.

The hall has a total length of 45 m, and the curved truss girders were delivered by rail on the short route to the construction site. Thanks to the precise pre-planning during manufacture, the assembly time for the on-site steel construction was reduced to just a few days.



© Fotos: HASLINGER STAHLBAU